



DBC Ballerup

Tid: mandag den 24. feb. kl. 17.00

Sted: DBC Ballerups Klublokale

Tilstede: **Bestyrelse:** Heidi Lund (HL), Inge Lise Lieberoth (ILL), Tonny Møller (TM), Hanne Malmberg (HM), Gert Caspersen (GC), Morten Mikkelsen (MM), Klaus Møller Hansen (KMH)
Administration: Jørgen Sørensen (JS)
Mødeleder: Ole Kjeldsen (OK)
Rytterrepræsentant: Lars Lindemose (LL)

Afbud: Bjarne Kratholm

Referent: Jørgen Sørensen (JS)

Agenda

1. Godkendelse af sidste referat.
 - a. Godkendt
2. Orientering fra formanden. (BK)
 - a. Intet nyt
3. Klubmodul (TMJ)
 - a. DBC Ballerup kører fuldt bogføring i 2025. Det giver et meget godt overblik og nemmere styring i klubben.
 - b. Budgetter lægges fremover ind i klubmodul. 3 dages løb, nytårs løb, team Change løb samt vores junior Team.



- c. **Tonny Møller og Jørgen Sørensen kommer med forskellige muligheder/løsninger, ift. Træningsoverblik. Dette sendes til Klaus og Heidi.**
- 4. Junior Team U19. (HL)**
 - a. **Heidi Lund gav en meget grundig orientering omkring DBC Ballerups junior Team. Gode trænings weekender, teamtøj, træningslejr i Spanien, Teambil osv.**
 - b. **Teamet består af 6 ryttere.**
- 5. Team Ballerup & Ballerup kommune. (HM).**
 - a. **Heidi Lund og Hanne Malmberg har deltaget i en workshop i Ballerup kommune, hvor idræt blandt unge havde hovedfokus, samt hvordan idræt kan udbredes mere i kommunen.**
 - b. **11. marts afholdes fælles foreningsmøde. Vi vil gerne tilmelde vores trænere.**
 - c. **Frivilligheds konference afholdes lørdag den 5. april. DBC Ballerup deltager ikke, da vi afvikler indledningsløb denne dag.**
 - d. **Sjov lørdag afvikles den 17. maj. Torben Østergaard, Bjarne Kratholm og Jørgen Sørensen afvikler denne dag.**
 - e. **Kommunen holder igen i år sommerferie aktiviteter. Jørgen er ansvarlig.**
 - f. **DBC Ballerup har i år modtaget kr. 180.000 fra Team Ballerup.**
- 6. Landevejsudvalg (MM)**
 - a. **DBC Ballerup er blevet spurgt om vi vil deltage i Sommercup. Vi afventer svar fra trænere.**
 - b. **Alle løb, som DBC Ballerup arrangerer i klubben, er fremlagt på hjemmesiden.**
 - c. **Vi mangler hjælp til at arrangerer indledningsløbet. Jørgen undersøger muligheder og kommer retur.**
- 7. B&U udvalg (HL&KMH)**
 - a. **Klaus gav en grundig orientering omkring arbejdet i B&U afdelingen. Forældremøde, træningslejr Bornholm, Tidaholm, Smartbike træning, trænermøde osv.**
 - b. **B&U afdelingens træning skal tydeliggøres, således ingen er i tvivl om hvilke træning der afvikles.**
- 8. Økonomiudvalg, herunder resultat 3 dages og nytårsløb (ILL og TMJ)**
 - a. **Inge Lise, Tonny Møller og Bjarne Kratholm skal færdiggøre regnskaberne for 3 dages og nytårsløbet.**



- b. Inge Lise har lavet statistik til DGI/DIF.
- c. Inge Lise har søgt Ballerup kommune om aktivitets tilskud.

9. Orientering om Team Change afd. (HM)

- a. Team Change har fået 3 nye sponsorer i deres Team. STAY, DIS og Frisør Mette Hedstrøm.
- b. Team Change deltager i kvindernes cykeldag den 8. marts.
- c. Der afholdes kaptajn weekend ultimo marts samt infomøde for alle medlemmer den 31. marts
- d. Der er pt tilmeldt 94 ryttere til Team Change løbet den 7. september.

10. Sæsonplan 2025/26 (JS)

- a. Lars spørger ind til GP sommerstævne, som tidligere har ligget i Århus. Gives videre.
- b. Jørgen sender komplet sæsonplan til bestyrelsen, når den er endelig godkendt.

11. Sportsligudvalg. (HM)

- a. Marckus Njor har sagt ja til at blive ny landevejstræner. Marckus aflønnes af DBC Ballerup.
- b. Hanne deltager i DCU møde omkring 4-årige strategi/planlægning.
- c. DBC Ballerup skal se ind i hvem der er ambassadør for klubben. Sportsligt udvalg kommer retur med oplæg til bestyrelsen.

12. Evt.

- a. ILL spurgte ind til overskud vedr. Børne DM 1. og 2. februar, hvor der skulle være indkommet nogle midler fra kagesalg. HL oplyste her at der var indkommet ca. kr. 5.000, -
- b. HLL ville gerne rose børne og ungdoms DM i Ballerup, hvor alle fik mulighed for at køre løb. Både dem som kvalificerede sig til DM Omnium og også opsamlings Heat. Heidi havde ønsker til afviklingen af U19 DM i Odense. Disse er givet videre til Ole Kjeldsen, som tager det op på kommende baneudvalgsmøde.
- c. KMH spurgte ind til om vi har en bestyrelsesansvarsforsikring? Hertil svarede OK, at det var BSA der stod for ansvarspådragning for så vidt at det har noget med bygningen at gøre. Det kunne således kun være relevant i forbindelse med økonomiske anliggender, hvorunder selve klubben går konkurs. Aftalt med



øvrig bestyrelse, at KMH selv søger yderligere information vedr. dette punkt og fremlægger dette på næste bestyrelsesmøde.

- d. HL ville høre mere ind til forvaltningen af budgetterne for B&U afdelingen. TM redegjorde for dette og informerede desuden om hvorledes et samarbejde om fremtidig økonomiske spørgsmål/rammer/balancer ville forløbe mest hensigtsmæssigt.
- e. TM informerede vedr. startboksen hvortil der kunne laves et nyt chipbaseret system, som ville koste i omegnen af ca. kr. 35.000, - Systemet vil kunne lette resultatformidlingen.
- f. HM oplyste at Ballerup kommune gerne så folk deltage i indsamling af affald i perioden fra maj til oktober og her få ca. kr. 2.400, - for at tage en rute.
- g. OK spurgte ind til den interne revision – forventningsafstemning så der ikke opstår misforståelser op til en kommende generalforsamling.

Kommende bestyrelsesmøder i DBC Ballerup.

3. april